

TOUR CODE: SZX6

GROUP PACKAGE

6D
5N

D I S C O V E R I N G T H E

GREATER BAY AREA

GUANGZHOU | SHENZHEN | ZHUHAI | FOSHAN

大湾区畅游记

广州 · 深圳 · 珠海 · 佛山



TOUR HIGHLIGHT

旅
游
亮
点



Chen Clan Ancestral Hall
Yongqing Fang
Shangxiajiu Pedestrian Street
Dafosi Temple
Happy Harbour
Sun Yat-sen's Former Residence
Zhuhai Fisher Girl Statue
Wong Fei Hung Memorial Hall

陈家祠
永庆坊
上下九步行街
大佛寺
欢乐港湾
中山故居
珠海渔女
黄飞鸿纪念馆



MEAL HIGHLIGHT

膳
食
亮
点

Pigeon Cuisine
乳鸽风味
Guangzhou Dimsum
广州点心
Cantonese Poached Chicken Speciality
白切鸡风味
Wumi Congee Hot Pot
毋米粥火锅
Unlimited Pork BBQ
烤肉自助餐

FIND OUT MORE!

更多详情



CONTACT
US NOW
联系我们!

03-21446888
03-9779 5509

10-1, Jalan Khoo Teik Ee,
Off Jalan Imbi, 55100, KL

✉ tour@goldendeluxe.my
ticketing@goldendeluxe.my

🌐 www.goldendeluxe.com.my

f [fb/GoldenDeluxeTravel](https://www.facebook.com/GoldenDeluxeTravel)



Dafosi Temple

DAY 1 KUALA LUMPUR ➤ GUANGZHOU 吉隆坡 ➤ 广州



MOB / - / D

La Perle Hotel
OR SIMILAR

Assemble at Kuala Lumpur International Airport (KLIA) for your flight to **Guangzhou**. Upon arrival, proceed to visit:

- **Yongqing Fang** : The area features ancient streets, traditional houses, and various cultural landmarks, offering visitors a glimpse into the region's rich history and local lifestyle.
- **Shangxiajiu Pedestrian Street** : Shangxiajiu Pedestrian Street known for its vibrant atmosphere, it is a bustling area filled with shops, restaurants, and traditional Cantonese architecture.

集合于吉隆坡国际机场, 乘搭客机飞往**广州**. 抵达后, 前往游览:

- **永庆坊**: 一个富有历史文化底蕴的街区, 保留了传统的岭南建筑风格. 这里有古老的街道、传统的民居和文化遗址.
- **上下九步行街**: 是一条充满活力的商业街区, 融合了传统和现代的元素. 这条街道以其古老的建筑和现代化的商铺著称, 拥有大量的本地特色商品、街头小吃和餐馆.

DAY 2 GUANGZHOU 广州



B / L / -

La Perle Hotel
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- **Chen Clan Ancestral Hall** : It was originally established to honor and worship the ancestors of the Chen family. The hall is renowned for its exquisite craftsmanship, featuring wood carvings, brick carvings and stone carvings that are characteristic of Lingnan architecture.
- **Huacheng Square** : Huacheng Square is a large urban public square located in Guangzhou. It is the central area of the city's Zhujiang New Town and a popular landmark.
- **Haixin Bridge** : It connects the Haizhu District with the Tianhe District, playing a vital role in the city's transportation network. The bridge is also a notable landmark due to its modern design and scenic views of the river.
- **Dafosi Temple** : The temple features a blend of traditional Buddhist architecture and Lingnan styles, offering a peaceful and serene environment for worship and reflection.
- **Beijing Road Pedestrian Street** : It is a popular shopping and commercial street located in Guangzhou. Known for its vibrant atmosphere, the street combines modern retail stores with historical sites.

早餐后, 驱车前往游览:

- **陈家祠**: 建于清朝, 最初是为纪念和祭祀陈氏家族的祖先而建. 祠堂建筑融合了岭南地区典型的木雕、砖雕、石雕等工艺, 展现了精美的传统艺术.
- **花城广场**: 花城广场是珠江新城的核心广场, 也是广州的标志性地标之一. 广场周围有许多著名的现代建筑, 如广州塔、广州大剧院.
- **海心桥**: 是一座横跨珠江的桥梁, 连接了海珠区和天河区. 这座桥是广州重要的交通枢纽之一, 拥有现代化的设计, 并且提供了优美的城市和河流景观.
- **大佛寺**: 大佛寺是位于广东佛山的一座历史悠久的佛教寺庙. 寺内最著名的是宏伟的大佛雕像, 是当地的重要宗教和文化地标. 寺庙建筑风格融合了传统佛教元素和岭南地区的建筑特色.
- **北京路步行街**: 是一条热闹的购物和商业街区, 融合了现代商业与历史文化. 街道上不仅有许多现代化的商店、餐厅和娱乐场所, 还可以看到唐朝和宋朝时期的古老遗址.



Yongqing Fang



Happy Harbour



Shangxiajiu
Pedestrian Street



○ Sun Yat-sen's Former Residence



○ Zhuhai Fisher Girl Statue



○ Wong Fei Hung Memorial Hall

(Approx 2hrs)

DAY 3 GUANGZHOU - SHENZHEN 广州 - 深圳



B / L / -

Holiday Inn Express
Senzhen Dongmen
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to **Shenzhen** and visit:

- **Happy Harbour** : Enjoy a relaxing walk along the waterfront, take photos and see the famous Bay Glory Ferris Wheel. You may choose to ride the Ferris wheel at your own expenses.
- **Nantou Ancient Town** : A historic cultural area filled with traditional charm, where old streets and traditional architecture blend with modern cafés, restaurants and creative shops.
- **Lianhuashan Park** : A peaceful green space in the heart of Shenzhen, offering beautiful views of the city and a relaxing escape from the busy urban environment. You will have the opportunity to see **drone food delivery in action**.
- **Dongmen Pedestrian Street** : One of Shenzhen's oldest and liveliest commercial areas, featuring a variety of shopping malls, clothing stores, snack shops and local delicacies.

早餐后, 驱车前往深圳游览:

- **欢乐港湾**: 沿着海滨悠闲散步, 欣赏美丽的海景, 拍照留念, 并观赏著名的湾区之光摩天轮. 您可以自费乘坐摩天轮.
- **南头古城**: 是一座充满历史文化气息的古城, 古老的街巷与现代的咖啡馆.
- **莲花山公园**: 因七个山头相拥, 状如盛开的莲花, 得名莲花山公园, 是一个生态型市政公园. 在那里您有机会看到无人机外卖.
- **东门步行街**: 是深圳历史悠久、非常热闹的商业街区之一, 这里汇集了各种商场、服装店、小吃店和特色美食.

(Approx 1h 30m)

(Approx 1hr)

DAY 4 SHENZHEN - ZHONGSHAN - ZHUHAI 深圳 - 中山 - 珠海



B / L / D

Days Inn By
Wyndham Zhuhai
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to **ZhongShan** and visit:

- **Sun Yat-sen's Former Residence** : The residence features traditional Lingnan architecture and offers visitors an opportunity to learn about his life, family and the history of modern China.

After that, proceed to **Zhuhai** and visit:

- **Zhuhai Fisher Girl Statue** : One of Zhuhai's most famous landmarks. The statue depicts a fisher girl holding a pearl and facing the sea, symbolizing Zhuhai's beauty, hard work and aspirations for a better life.
- **Zhuhai Grand Theatre (Outview)** : The most distinctive feature of the Zhuhai Grand Theatre, also known as the "Sun and Moon Shells," is its unique design. It consists of two shell-shaped buildings of different sizes, resembling two giant shells rising from the sea.
- **New Yuanming Garden** : The park recreates many famous buildings and garden landscapes from the Old Summer Palace, combining classical architecture with lakes, gardens and beautiful natural scenery.
- **Gongbei Underground Shopping Mall** : A lively underground shopping area offering a wide variety of clothing, shoes and bags, accessories, cosmetics, mobile phone accessories and local products.

早餐后, 驱车前往中山参观:

- **中山故居**: 故居保留了当年的生活环境和建筑特色, 可以了解孙中山先生的家庭生活、成长经历以及中国近代历史.

随后, 驱车前往珠海游览:

- **珠海渔女**: 珠海非常著名的城市地标. 雕像是一位手托珍珠、面向大海的渔女, 象征着珠海的美丽、勤劳和对美好生活的向往.
- **珠海大剧院 (外观)**: 珠海大剧院 (日月贝) 最特别的是它的外观设计, 由两座大小不同的贝壳形建筑组成, 一大一小, 像两枚贝壳从海面升起.
- **圆明新园**: 园区仿建了许多圆明园的著名建筑和园林景观, 融合了古典建筑、湖泊、园林和山水景色.
- **拱北地下商场**: 很热闹的地下购物区域, 这里有很多服装、鞋包、饰品、化妆品、手机配件和特色小商品, 可以逛街、购物和吃东西.



Pigeon Cuisine



Guangzhou Dimsum



Cantonese Poached Chicken Speciality

(Approx 2hrs)

DAY 5 ZHUHAI - FOSHAN

珠海 - 佛山



B / L / -



Yinhao Hotel
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to **Foshan** and visit:

- **Fengjian Water Town** : A typical traditional water town, famous for its tranquil waterways, historic architecture and rich cultural heritage. It has also served as a filming location for many popular Hong Kong TVB dramas.
- **Foshan Ancestral Temple** : The Foshan Ancestral Temple is a historic temple in Foshan, Guangdong, built during the Song Dynasty to honor the Chen family and other deities.
- **Wong Fei Hung Memorial Hall** : The Wong Fei Hung Memorial Hall in Foshan honors the legendary martial artist Wong Fei Hung. It displays items related to his life, martial arts skills and medical expertise.
- **Ip Man Tong** : It is a memorial hall dedicated to Ip Man, the famous martial artist and grandmaster of Wing Chun.
- **Lingnan Tiandi Pedestrian Street** : A unique cultural and commercial district. The area preserves many historic buildings, traditional arcades and old streets, while also featuring a variety of restaurants, cafés, speciality shops and creative stores.

早餐后, 驱车前往佛山游览:

- **逢简水乡**: 逢简水乡是一个典型的传统水乡, 以其宁静的水道、古老的建筑和悠久的历史而闻名。是很多香港TVB剧集的取景地。
- **佛山祖庙**: 位于广东佛山的一座历史悠久的文化遗址, 始建于北宋时期, 原为纪念陈氏家族的宗祠。
- **黄飞鸿纪念馆**: 为了纪念著名武术大师和民间英雄黄飞鸿而建。纪念馆展示了黄飞鸿的生平事迹、武术传承、以及他在传统中医方面的贡献。
- **叶问堂**: 为了纪念著名的武术大师叶问而建立的纪念馆。叶问堂展示了叶问的生平事迹、咏春拳的历史发展, 以及他在武术界的影响力。
- **岭南天地**: 融合岭南传统文化与现代商业的特色街区。这里保留了许多古老建筑、骑楼和传统街巷, 同时有很多餐厅、咖啡馆、特色小店和文创店。

(Approx 1hr)

DAY 6 FOSHAN - GUANGZHOU ✈ KUALA LUMPUR

佛山 - 广州 ✈ 吉隆坡



B / MOB

After breakfast, free and easy until transfer to airport for your flight back to Kuala Lumpur with sweet memories.

早餐后, 自由活动直至送往机场返回吉隆坡。祝您旅途愉快!



Chen Clan Ancestral Hall



Fengjian Water Town

Remark 备注

The duration & sequence of all places of interest & scenic spots are subject to change or amend without prior notice in the event of any unforeseen circumstances such as weather condition, acts of nature, local public holiday, religion festival & traffic condition. There will be no refund or replacement if the tour affected by the above issue. 景区内所有景点的停留时间, 游览次序及观光地点, 最终以景区公布为准。如因天气或其他因素或会做删减/停开, 不作任何补偿及退款, 敬请谅解

DEPARTURE DATE & FLIGHT DETAILS 出发日期 & 航班详情

ALL IN TOUR FARE 全包价

RM

Adult 成人 : _____ per adult

Child with bed 小孩占床 : _____ per child

Child no bed 小孩不占床 : _____ per child